
GR AU 2012-2013                 Sida 3 av 3 

 
LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 

ARBETSUTSKOTTET 

PROTOKOLL NR 4, 2012-2013  
   
     
Plats: Scandic Alvik, Stockholm 
Datum: 7-8 dec, 2012 

 

Deltagare: GRO Kent Benediktsson, VGRO Lars Kuntze, IPGRO Vivianne Eriksson, Controller Björn 
Wahlenius 
 
Innan möte presenterade Anders Medin och Maud Nordell, från kontoret, resultatet från marknadsundersökning om 
varumärket Lions och en idé om förändring av upplägget för Lions handbok.   
   

Bil 
§46 Mötet öppnas 

GRO Kent Benediktsson hälsade de närvarande välkomna till AU 4-mötet. 
 

 

§47 Tillkommande ärende 
Två ärenden tillkom 

• Hemställan från GLT (Global MebershipTeam) under §49 Ekonomi. 
• Profilprojekt under Övriga frågor 

 

 

§48 Godkännande av föredragningslistan 
Efter tillägget godkändes föredragningslistan 
 

 

§49 Ekonomi 
Controler Björn föredrog  

• Protokoll från Placeringsgruppen 
• Budgetresultat per 30/11 2012 
• Balansrapport per 30/11 2012 
• Projektsaldo per 30/11 2012 

 
Beslut 
Efter genomgång lades dess till handlingarna. 
 
Hemställan från GLT angående anslag på 35.000 kr för ett GLT- möte i januari 
diskuterades. 
 
Beslut 
AU föreslog GR att avslå denna hemställan, då det redan finns budgeterade 
pengar för sådana aktiviteter. 

94, 95, 96, 97 

 

 

 

 

62 

 

 

 
§50 Skattegruppen RM 

Utredning pågår. 
 
Beslut 
AU föreslår GR att hänskjuta detta ärende till GR 5 
 

 

§51 Beslutskontrollen 
Beslutskontrollen gicks igenom. Då flera aktiviteter är genomförda gjordes 
följande ändringar.  Se bilaga 101 
 

93, 101 

Justeras:_____________________/______________________/_____________________/_________________ 
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 

ARBETSUTSKOTTET 

PROTOKOLL NR 4, 2012-2013  
§52 Allmän genomgång av stadgar 

Punkten diskuterades.  
 
Beslut 
GRO fick till uppgift att ta kontakt med stadgesekreterare Bengt Sörman för 
åtgärd. 
 

 

§53 Bilaga 2B 
Bilaga 2B är reviderad och lagd till handlingarna. 

2B 

 
§54 Information NSR 

Controler Björn Wahlenius som också är medlem i NSR-kommittén informerade 
om läget inför NSR i Trollhättan 17-20 januari 2013. 
  

 

§55 Information från CC-möte 
GRO Kent informerade från CC-mötet i Köpenhamn. 
 

 

§56 Teckningstävlingen (medverkan konstnär?) 
AU utsåg enhälligt genom noggrann granskning vinnande bidrag av 
teckningstävlingen. 
5 bidrag, från distrikten hade inkommit. Standarden på bidragen var väldigt hög. 
Därför så blev det svårt att utse vinnaren. 
 
Beslut 
AU var överens om att bidraget från LC Valle i distrikt 101VG är en värdig 
vinnare. Alva Emanuelsson 12 år Varnhemskolan åk 6 är den som har gjort 
teckningen. 
AU beslutade också att man i möjligaste mån i framtiden skall försöka att knyta 
till sig en etablerad konstnär för att deltaga vid utvärderingen av de insända 
teckningarna. 
   

99 

 

§57 RM i Åre 
AU diskuterade över förslaget om vilken personal från kontoret som skall delta på 
RM i Åre. 
 
Beslut 
Anders, Maud och Jan bör färdas med tåg upp till Åre. Upp på torsdag och hem 
på lördag. Detta med anledning till av att tåget är fullbokat på söndagen.  
IPGRO Vivianne lovade att ta med Lejonkronan med bil. 
 

98 

  
  

§58 Motionsbehandling 
Inkomna motioner behandlades och fördelades för vidare hantering enligt bilaga. 
 
Beslut 
Motionerna skall vara förberedda av AU inför GR 5. 
 

102, 103 

 

 

§59 Tidningen Lion 
Skrivelsen från tidningskommittén diskuterades. AU är överens om att begäran, 
av att hitta en kommitté med bättre kontinuitet, är befogad. 
 
Beslut 

64 

Justeras:_____________________/______________________/_____________________/_________________ 
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GRO Kent pratar med Maud om möjligheten att finna en lämplig kandidat. Denne 
kommer att presenteras och väljas vid ett kommande GR. 
  

§60 Övrigt  

 Profilprojekt 
En hemställan har inkommit från PDG Mats Granath om förskott på 
profilprojektet för 2013, som på GR-3 beslutades att lämnas som förslag till 
Radiohjälpen inför nästa år. 
PDG Mats vill också få möjligheten att presentera profilprojektet på RM i Åre. 
 
Beslut 
Då profilprojektet ännu inte är antaget av Radiohjälpen så därför kan inga 
förskottspengar ännu utbetalas. 
Beträffande presentation av profilprojektet på RM så beslutades att frågeställaren 
får ta kontakt med RM-kommittén i ärendet. 
 

100, 101b 

 

§61 IT-gruppen 
Rapporter har inkommit från IT-gruppen.  
 
Beslut 
Dessa föredrogs och lades till handlingarna. 
 

77, 78 

 

§62 Mötet avslutas 
GRO Kent avslutade mötet och tackade de närvarande för ett gott arbete. 

 

 
 
 
 _______________   _____________ 
 Kent Benediktsson   Lars Kuntze 
 GRO    VGRO 
 
 _______________   _____________ 
 Björn Wahlenius    Vivianne Eriksson 
 Controler    IPGRO    

Justeras:_____________________/______________________/_____________________/_________________ 





2012-2013  Bil 100 
  2012-12-03 


Hej Kent      
 


Allt bra hoppas jag. 
 
Kan du fundera över och ta upp frågan med RM kommittén om att få med två punkter i 
programmet till RM i Åre, i plenum; 
Presentation av Lions profilprojekt VB 2013, Diabeteskliniken i Negombo Sri Lanka 
Presentation av Lions Club Stockholm Students, charter den 4 december. 
 
Fö så kommer jag att skicka ansökan för Diabeteskliniken till Dig för underskrift inom kort 
vilken sedan skall gå till VB kommittén. 
 
Jag kommer även att göra en ansökan till GR 4 om en utbetalning av förskott med två 
basbelopp för att kunna börja med förberedelsearbetet, styrdokument, styrgrupp, planering etc 
tillsammans med Lions i Negombo under februari/ våren 2013. Hoppas att det kan fungera. 
 
Hörs av 
Med vänlig hälsning, 
Mats 








2012-2013  Bil 100b 
 


 
        Nacka 2012-12-05 
 
 
Hemställan till AU/ GR beträffande förskottsutbetalning för Lions Profilprojekt inom 
Världens Barn 2013. 
 
 
 
Mot bakgrund av att GR 3 beslutat om att Diabeteskliniken i Negombo, Sri Lanka är Lions 
Profilprojekt Världens Barn 2013, hemställer jag om förskottsutbetalning till projektgruppen 
med två basbelopp dvs. 88.000 sek (2012 års norm). 
 
Syftet med detta är att kunna påbörja planeringsarbetet tillsammans med Lions i Negombo 
under februari och våren 2013. Uppstartsprocessen är viktig och tar tid med bla. att forma en 
projektgrupp i Negombo, upprätta detaljerad projektplan, styrdokument, tidplan, utarbeta 
utbildning för tio dietister, förbereda anställning av läkare, diabetessjuksköterskor, planera 
inköp utrustning etc. 
 
Med tanke på avstånden och olika kulturella synsätt är det viktigt att träffas för att genomföra 
planeringsarbetet tidigt våren 2013 så att verksamheten kan starta hösten 2013 och vara i full 
gång 2014-2015. I budgeten är det beräknat tre personer i styrgrupp från Sverige och tre 
personer från Negombo (läkare). 
 
Reskostnader för tre personer från Sverige är beräknat med tre gånger om året då bla. 
uppföljningsarbete och kvalitetssäkring sker. 
Den svenska styrgruppen kommer att bestå av undertecknad (projektledare), Lars Sandin LC 
Färingsö samt med största sannolikhet Överläkare Eva Örtqvist, barndiabetesläkare vid Astrid 
Lindgrens Barnsjukhus, Solna. 
 
Som information vill jag nämna att IP Wayne Madden planerar att besöka Sri Lanka under 
januari/ februari och det skulle vara av stort värde att träffa honom på plats och berätta om 
detta samarbete mellan Sverige och Sri Lanka och satsningen på att utveckla Diabeteskliniken 
i Negombo med insamlade medel från Sverige. 
 
Vår förhoppning är att AU kommer att föreslå GR vid GR 4 att denna förskottsutbetalning 
kan ske under januari 2013. Medel kan eventuellt tas ur Pengapåsen. 
 
Jag hemställer till AU/ GR att godkänna förskottsutbetalning för Lions Profilprojekt 
Världens Barn 2013 med två basbelopp för detta ändamål med utbetalning under 
januari månad 2013. 
 
 
Med vänliga hälsningar 
 
 
Mats Granath 
IPDG 101-A/ projektledare 
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Sidan 1 av 3 
Protokoll/ Paragraf Beslut Ansvarig Status Åtgärd 
Datum Datum 


Beslut rörande AU   *Behandlade/avslutade punkter är markerade med rött 


2004-2005 
ProtokollVU4 2004-10-23 


§37 Rutinpärm inklusive policy GRO Kent Pågår 


2010-2011 
Protokoll 2010/11. 12 10-12-P27 
AU protokoll nr 4 


§ 115      Club Excellens Process.Implementeras stegvis AU GR 
§ 124/E. Lions medlemskap i FRI AU GRO 


Protokoll 2010/11. 02-05/06 
AU protokoll nr 5 


§ 148 Stadge- & arbetsordningsändringar AU GR/R 


Protokoll 2010/11. 05.14-15 
AU protokoll nr 7. 


§ 206 FRII/Hjälpfonden AU GRO 
AU protokoll nr 4 


§ 90 NSR i Framtiden AU GR 


AU protokoll nr 5 
§ 128 Stadgeändring av tjänstemän. AU GR 
§ 129 Arbetsrutiner vid RM AU GR 
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Protokoll/ Paragraf Beslut Ansvarig Status Åtgärd 
Datum Datum  
AU protokoll nr 7 


§ 175 RVN Valbarhet till visa befattningar AU RVN 
§ 178 YA i framtiden AU GR 


AU protokoll nr 8 
§ 187 Projektsaldo/ Oskarshamnslägret AU Hjälpkommittén 
§ 192 Skatteproblem vid RM AU Projektgruppen 


AU protokoll nr 1 2012-2013 


§ 18/3 Conventionresa Hamburg 2013 Upphandling AU GR 


AU protokoll nr 2 2012-2013 
Telefonmöte. 


§ 20 – 22 Frågor rörande arbetsformerna vid GR-möten. 
AU acceepterar svaren men har en delad uppfattning om beslutet från GR beträffande ny arbetsordning. IPGRO, Controller och VGRO 
menar att guvernörsrådsmöten bör vara öppna. Men vi arbetar givetvis efter GR:s tagna besluts. 


 


AU protokoll nr 3 2012-2013   
§ 27 Projektsaldo Oskarshamnslägret AU Hjälpkommitten 
§ 27 Projektsaldo BQTL AU GR 
§ 27 GR2 § 26 AU GR 3 
§ 33 Kontanthantering vid aktiviteter AU GR 
§ 34 SMS-gåvor ( dialog i ämnet vid GR3 AU L. Hjälpfond 
§ 40 IFG-seminarium /Gunilla Persson/ AU GR 3 
§ 42 RM Ordförande och vOrdförande AU GR 
§ 44 IT-gruppen sammanträde med AU AU IT-gruppen 
§ 44 Lions 100 år/arbetsgrupp tillsätts under våren/ AU GR 
§ 44 Stöd till Harri Ala-Kulju 2:e v President AU GR 
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Protokoll/ Paragraf Beslut Ansvarig Status Åtgärd 
Datum Datum 


Beslut rörande GR 
2010-2011 


Protokoll 6 Kalmar 
2 -4 juni 


§ 164 RVN PM 2011-05-31 GR Stadgesekreterare 


Rm protokoll Kalmar 
3 juni 2011 


Förslag 12 Kompl. Av arbetsordning AU RVN/stadgesekretearen 


Protokoll nr 2 Malmö 
2012-08 25/26 


§ 37/3 Lions Quest Val VGRO GR GR 
§ 37/5 RM:s organisation & utveckling Heinz GR möte 3 


Protokoll nr 3 Stockholm 
 


2012-11 17/18    
§ 45/C § 44 Entlediga arbetsgrupp 


 
GR AU 


§ 48 Leo deltagande vid NSR GR AU 
§ 54 GLT Bidrag till Möte. Samt beslut om plast GR AU 
§ 64 Översyn av stadgar. GR AU 


 








2012-2013 Bil 65 
2012-11-23 


Motion till Lions Riksmöte 2013 


Av okänd anledning har Guvernörsrådet beslutat att deras sammanträden inte längre skall vara 
öppna.  Därigenom bryter man en tradition om öppenhet som sträcker sig mera än 50 år 
tillbaka i tiden.  Vi finner det olyckligt att medlemmar inte längre skall ha möjlighet att direkt 
följa hur besluten kommer till.  En sådan förändring skapar misstänksamhet mot ”dom där 
uppe”, vilket är både olyckligt och onödigt. 


LC Falun föreslår därför Riksmötet att besluta att 


 Vid samtliga guvernörsrådssammanträden har varje medlem inom Multipeldistriktet
rätt att närvara och yttra sig.  Endast då särskilda sekretesskäl föreligger får
medlemmar utanför Guvernörsrådet förhindras närvara vid rådets sammanträden.


 Extra guvernörsrådssammanträden får endast avhållas om ärendena är av sådan
brådskande natur att ordinarie sammanträde inte kan avvaktas.


Distriktet 101 GD tillstyrker motionen. 


2012-11-23 


Bil 102







2012-2013 Bil 66 
2012-10-09 


Till Guvernörsrådet, MD 101 Sverige 


Motion till Lions Riksmötet 2013 


Sveriges Lions Guvernörsråd (GR) har under innevarande verksamhetsår fattat ett beslut som innebär att be-
slutssammanträdena skall vara slutna med närvaro endast av GR och Arbetsutskottet (AU). En icke protokoll-
förd diskussionsdel som skulle föregå sammanträdet kan inte anses höra dit. Beslutet menar vi har fattats i 
strid med § 8 i arbetsordningen för Multipeldistrikt 101 Sverige. Enligt denna paragraf, stycke 2, har varje 
medlem i klubb inom multipeldistriktet närvaro- och yttranderätt på GR´s sammanträde.  Med GR´s samman-
träde måste avses beslutssammanträde. 


GR stöder sitt beslut på § 8, stycke 3 - att GR själv beslutar om formerna för sina sammanträden. Detta menar 
vi är en feltolkning eftersom stycke 2 ger en rätt som sedan genom en felaktig tolkning försettes ur spel med 
stöd av stycke 3 i samma paragraf. Formerna torde dock endast avse om exempelvis sammanträden skall vara i 
plenum, per telefon, videosammanträden eller liknande. 


För GR betydelsefulla befattningshavare, såsom kommittéordförande, koordinatorer och motsvarande, som 
svarar för utredning, handläggning och verkställighet inom respektive områden, utesluts från beslutssamman-
trädet. Kunskap, kompetens och personer med ett enormt intresse för Lions utesluts. Detta är inte rimligt! 


GR´s beslut innebär att man sätter en mer än 50-årig tradition med öppna sammanträden ur spel när man i 
dagens samhälle och föreningsliv snarare går mot större transparens och öppenhet. Dessutom accentuerar be-
slutet ”dom där uppe” för den stora delen av våra medlemmar. 


LC Malmö/Malmöhus föreslår Riksmötet besluta 
att GR´s sammanträden skall vara öppna i sin helhet och spegla det krav på öppenhet och transparens 
som finns i dagens samhälle och därmed också i Lions  
att slutna sammanträden – speciella ärenden - endast får förekomma om synnerliga skäl föreligger med 
hänsyn till sekretess eller i ärenden av speciellt känslig karaktär. 
att telefon- och videosammanträden endast får avhållas i synnerligen brådskande fall samt 
att arbetsordningens § 8 ändras i enlighet med ovanstående 


Beslut taget vid allmänt klubbsammanträde den 8 oktober 2012. 


För Lions Club Malmö/Malmöhus 


Kerstin Standar Jan-Åke Åkerlund 
Kerstin Standar Jan-Åke Åkerlund 
President  Närmast föregående president 


Motionen behandlades och bifölls utan någon de-
batt. 


101S 
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2012-10-25 


Motion om inrättandet av befattningen Rådssekreterare för MD 101 


Genom att i stort sett alla befattningshavare inom Lions  i Sverige väljs för endast ett 
verksamhetsår saknas kontinuitet i organisationen och samtidigt nödvändigt stöd för 
Guvernörsrådets ordförande, Distriktsguvernörer och kommitté-ordföranden. Vi föreslår 
därför att funktionen kontorschef på MD-kontoret ändras till Rådssekreterare. Genom att 
Rådssekreteraren är anställd skapas långsiktighet och organisationen stärks. MD 101 får 
också ett ansikte utåt i kontakter med andra organisationer, beslutsfattare och media. 


Vi yrkar att Riksmötet i Åre 2013 beslutar 


-att tjänsten som kontorschef vid MD-kontoret övergår till Rådssekreterare f r o m den 1 
januari 2014 


-att en utförlig arbetsskrivning för Rådssekreteraren upprättas som b l a fastlägger 


-att Rådssekreteraren ingår som föredragande och sekreterare vid alla GR- och MDAU-
möten och ansvarar för MD-kontoret och MD:s ekonomi och ekonomisk uppföljning 


-att controllerns arbetsuppgifter anpassas till denna organisationsförändring 


Kristianstad den 25 oktober 2012 


Inga Hansson  
LP 


Lions Club Wä   Motionen från LC Wä bifölls. 


Rådet menar att en översyn av resurser och kostnader 
bör göras regelbundet för att hålla en organisation så 
effektiv som möjligt.  


DG101S 
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2012-10-25 


LIONS INTERNATIONAL
Liberty – Intelligence – Our – Nations – Safety 


LIONS CLUB KRISTIANSTAD 


Till Till 
Guvernörsrådet i Lions Sverige Distriksguvernör Anna Sahl 101 S 
Email: kansli@lions.se   Email: dg101s@lions.se 


Motion till Riksmötet 2013 


Sveriges Lions Guvernörsråd (GR) har under innevarande verksamhetsår fattat ett beslut som 
innebär att sammanträdena skall vara slutna med närvaro endast av GR och Arbetsutskottet 
(AU). En icke protokollförd diskussionsdel som skulle förgå samanträdet kan inte anses 
tillhöra sammanträdet. Beslutet menar vi har fattats i strid med § 8 i arbetsordningen för 
Multipeldistriktet 101 Sverige. Enligt § 2, har varje medlem i klubb inom mutipeldistriktet 
närvaro- och yttranderätt på GR´s samanträden. 


GR stöder sitt beslut på § 8, stycke 3, ”att GR själv beslutar om formerna för sina 
sammanträden”. Detta anser vi är en feltolkning, eftersom stycke 2 ger en rätt, som man 
sedan genom en feltolkning försätter ur spel, med stöd av stycke 3 i samma paragraf. 
Tolkningen av stycket bör endast avse i plenum, per telefon, videosammanträde eller liknande 
om och när sådana behov föreligger. 


En 50-årig tradition inom Lionsrörelsen, med öppna sammanträden, sätter GR ur spel, detta i 
en tid i dagens samhälle och föreningsliv där man går mot större öppenhet och transperans. 


LC Kristianstad föreslår Riksmötet att besluta: 
• Att Guvernörsrådets sammanträden skall vara öppna i sin helhet.
• Att slutna sammanträden/speciella ärenden endast får förekomma


om synnerliga skäl föreligger, med hänsyn till sekretess eller av
speciell känslig karaktär.


• Att telefon/videosammanträden endast får avhållas i brådskande fall.
• Att arbetsordningen i § 8 ändras i enlighet med ovanstående yrkande.


För Lions Club Kristianstad 


.............................................. 
Krister Andersson 
LP 


www.klubben.se/LIONSKSD 
= = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = = 
Adress       Bankgiro   Org nr 838200-7634 
 V Vallgatan 32                        867 - 3279                         Innehar F-skattebevis 
291 31   Kristianstad 


Motionen behandlades och bifölls utan någon 
debatt. 


101S 



mailto:kansli@lions.se

mailto:dg101s@lions.se
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2012-11-23 


Lions Club Gävle Norra  


Till Guvernörsrådet Lions MD 101 Sverige! 


Motion till RM om att inrätta tjänst som Rådssekreterare i MD 101 Sverige. 


Mot bakgrund av att Lions väljer funktionärer för varje verksamhetsår och att det därigenom i 
många avseenden saknas kontinuitet och vetskap om tidigare fattade beslut föreslår vi att 
tjänsten som kontorschef vid MD-kontoret övergår till funktionen rådssekreterare.  


Rådssekreteraren föreslås vara föredragande vid Guvernörsrådets sammanträden gällande 
verksamhetsuppföljning, aktuella frågor från MD-kontoret och sekreterare. Med denna enkla 
åtgärd kan vi återskapa den långsiktighet som fanns under de fem årtionden fram till år 2003 
då tjänsten rådssekreterare var en del av vår organisation.   


Rådssekreteraren skall svara för kontinuitet och utgöra ett stabilt stöd för guvernörsrådets 
ordförande och distriktsguvernörer samt kommittéordföranden.  Andra organisationer, media 
och alla andra som önskar få information från Lions vänder sig naturligt till MD-kontoret. En 
rådssekreterare kan då med viss tyngd ge svar på vissa frågor och i andra fall sända den 
frågande vidare till GRO eller annan som är bäst lämpad att svara. 


Förändringen av tjänsten skall i sig inte innebära någon lönerevision annan än den som följer 
avtalet med facklig organisation. Inte heller skall tjänsten innebära rösträtt i vare sig 
guvernörsråd eller arbetsutskott. 


Vi yrkar att riksmötet i Åre 2013 beslutar: 
• Att tjänsten som kontorschef vid MD 101-kontoret övergår till Rådssekreterare fr.o.m.


1 januari 2014 och att befattningshavaren ingår som sekreterare vid alla sammanträden
med guvernörsrådet och MD 101:s arbetsutskott.


• Att rådssekreteraren är GRO behjälplig med MD 101:s externa kontakter.
• Att en utförlig arbetsbeskrivning för rådssekreterare upprättas innan förändringen


verkställs.
• Att den valde Controllerns arbetsuppgifter anpassas till denna organisationsförändring.


Gävle 18 oktober 2012. 
Lions Club Gävle Norra 


Gunnar Sundstrand, LP 


Distriktet 101 GD avstyrker  
motionen. 


2012-11-23 
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Avesta 121012 


 
 
Till Guvernörsrådet 
 
 
Motion angående Guvernörsrådets möjligheter att ha stängda möten. 
 
 
Bakgrund 
Genom åren har Guvernörsrådsmötena varit öppna och medlemmarna har i stort sett alltid 
kunnat delta på Guvernörsrådsmötena.  
 
Guvernörsrådet 2012-2013 har beslutat att de ska ha så kallade stängda möten. Lions Club 
Avesta anser att vår organisation måste ha en öppenhet för att vi ska kunna visa våra 
bidragsgivare och medlemmar att det inte förekommer några oegentligheter inom vår 
rörelse. Att ha stängda möten sänder signaler att vi inte är en öppen organisation. 
Medlemmarna i Lions Club Avesta ställer frågan till Guvernörsrådet om detta arbetssätt är 
rekommenderat även på klubbnivå. 
 
Lions Club Avesta vill att Guvernörsrådet ska ha möjlighet att stänga enskilda punkter på 
mötet om det till exempel rör sig om ett personalärende men detta ska ske endast i 
undantagsfall . Andemeningen skall vara att Guvernörsrådsmötena är öppna för alla 
medlemmar.   
 
 
Lions Club Avesta vill: 
 
 - Att Guvernörsrådsmötena ska vara öppna för alla medlemmar. 
 - Att Guvernörsrådet i undantagsfall ska kunna stänga delar av ett möte när det 
 anses befogat på grund av ett ärendes känsliga natur, t.ex. vid personalfrågor.  
 
 
 


Distriktsrådet 101 GD tillstyrker motionen. 
 
101GD 
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Motion till Lions Riksmote i Are 2013 
  
 
 
Vi har i var klubb har noterat att Guvernörsrådet beslutat att deras möten skall ske i enskildhet, utan att 
intresserade lions kan delta. Öppenhet är en hörnsten i vår organisation och vi kan inte finna att det 
skulle finnas någon anledning till förändring . 
 
Tvärtom befarar vi att denna åtgärd kan bli ett hinder i arbetet med medlemsrekryteringen.  Risken är att 
"toppstyrning" kommer att få ny näring i organisationen. 
 
Därför yrkar Lions Club Horndal att Riksmötet beslutar vid Guvernörsrådets möte att alla medlemmar 
tillhörande någon klubb i MD 101-Sverige har rätt att närvara och yttra sig liksom att extra 
Guvernörsrådssammanträden  endast får avhållas om de ärenden som skall avhandlas där är av ytterst 
brådskande natur och inte kan uppskjutas till närmast kommande ordinarie sammanträde. 
 
 
Horndal 2012-10-30 
 
 
Lions Club Horndal  
Bengt Holmertz 
LP 
 


Distriktet §01GD tillstyrker motionen. 
 
DG 
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Motion till Lions Riksmöte 2013. 
 
Till Guvernörsrådet i MD101- Sverige 
  
 
Av för många Lions okänd anledning har nuvarande Guvernörsråd beslutat att deras sammanträden inte 
längre skall vara öppna. Detta betyder att en mycket lång tradition bryts mot öppenheten. Vi anser detta 
vara olyckligt att medlemmar inte längre skall ha mojlighet att följa hur viktiga beslut fattas . 
 
En sådan förändring  skapar misstänksamhet, vilket ar både onödigt och olyckligt. Inom lionrörelsen 
skall ju öppenheten vara ett måste. 
 
 
Hofors Lion Club föreslår därför Riksmötet besluta. 
 
 Att: vid samtliga Guvernörsrådssammanträden skall alla medlemmar inom Multipeldistriktet 
 äga ratt att närvara och kunna yttra sig. Endast da sekretesskäl föreligger kan medlemmar 
 utanfor Guvernörsrådet förhindras 
 
 
Extra Guvernörssammanträden far endast avhållas om ärenden ar av sådan brådska att ordinarie 
sammanträde inte kan vänta. 
 
 
 
  
 
Hofors lions Club  2012 .10. 15  
 
 
Eskil Säll 
President Distriktsrådet 101 GD tillstyrker motionen. 


 
DG 
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Motion till Lions Riksmöte i Åre 2013 
  
 
 
Vår klubb har noterat att Guvernörsrådet beslutat att deras moten skall ske i enskildhet utan 
närvaro av andra intresserade lions.  Därigenom bryter man en mångårig tradition sam vi har 
svår att förstå. Den öppenhet som hittills har rått har varit en hörnsten i organisationens 
verksamhet och vi kan inte finna att det skulle finnas någon anledning till förändring.  Tvärtom 
befarar vi att denna åtgärd kan bli ett hinder i arbetet med medlemsrekryteringen.  Talessättet 
om "toppstyrning" kommer att få ny näring. 
 
Därför yrkar Lions Club Falun/Bergsmannen att Riksmötet beslutar 
 
att vid Guvernörsrådets moten alla medlemmar tillhörande nagon klubb i MD 101-Sverige har rätt att 
närvara och yttra sig liksom 
 
att extra Guvernörsrådssammanträden endast får avhållas om de ärenden som skall avhandlas där är av 
ytterst brådskande natur och inte kan uppskjutas till närmast kommande ordinarie sammanträde. 
 
 
 
 
Falun 2012-10-11 
 
Lions Club Falun/Bergsmannen 
 
 
 
Birgitta Arvidson 
LP 
 
 


Distriktsrådet 101 GD tillstyrker motionen. 
 
DG 
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 Lions Club Borlänge 
          Röda vägen 48 A, 784 30 Borlänge 


 


Till Guvernörsrådet 


Lions Club MD 101 
Geijersvägen 24 


112 44 Stockholm 


 


Borlänge 2012-10-14 


 


Motion till Lions Riksmöte 2013 


Enligt § 8 i arbetsordningen för MD 101: Vid guvernörsrådets sammanträden ”har varje 
medlem i klubb inom multipeldistriktet närvaro- och yttranderätt om inte rådet beslutat 
annat”. 
Nuvarande guvernörsråd har beslutat att deras sammanträden inte längre skall vara öppna. 
Den vanlige medlemmen kan alltså inte följa guvernörsrådets sammanträden vilket i 
förlängningen kan vara till men för rekryteringen av distriktsguvernörer. Det kan dessutom ge 
upphov till spekulationer om vilka ”hemligheter” som avhandlas. Naturligtvis finns det 
tillfällen då slutet sammanträde erfordras av sekretesskäl. 
 
Lions Club Borlänge föreslår därför Riksmötet besluta att 
 
Guvernörsrådsmöten skall vara öppna möten, d v s varje medlem i klubb inom 
multipeldistriktet skall ha rätt att närvara och yttra sig, utom då sekretesskäl föreligger. 
 
Motionen antagen vid klubbmöte 2012-10-11. 
 
För Lions Club Borlänge  
 
 
Rolf Eriksson 
LP Borlänge 
 Distriktet 101GD tillstyrker 


motionen.  


2012-11-23 
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   Till 


   Guvernörsrådet 2012 - 2013 


 


 


Motion till Lions Riksmöte 2013 


Guvernörsrådet 2012 – 2013 har beslutat att Guvernörsrådets sammanträden inte längre skall vara 
öppna. Därigenom ändrar man en mötesform som varit självklar för oss inom Lions, nämligen öppna 
möten.  Att vi som medlemmar i klubb inte längre ska ha närvaro- och yttranderätt finner vi djupt 
diskriminerande och vi tror att det kommer att skapa ett ”vi och dom” –förhållande.  Att begränsa 
öppenheten kommer också att få till följd att fler medlemmar kommer att lämna Lions vilket vi 
definitivt inte är förtjänta av. Vi finner det också mycket olyckligt, inte minst ur utbildningssynpunkt, 
att våra vice distriktsguvernörer utestängs från beslutsprocessen.   


LC Gävle och LC Gävle/Ankaret föreslår Riksmötet att besluta att 


 vid samtliga guvernörsrådssammanträden har varje medlem i klubb inom multipeldistriktet 
närvaro- och yttranderätt. Endast då särskilda sekretesskäl föreligger får medlemmar utanför 
Guvernörsrådet förhindras närvara vid rådets sammanträden. 


 Extra guvernörsrådssammanträden endast får avhållas om ärendena är av sådan brådskande 
natur att ordinarie sammanträde inte kan hållas. 


 
 


LC Gävle 2012-10-23 


 


Inger Ahlqvist    Marianne Sundstrand 


LP LC Gävle    LP LC Gävle/Ankaret 


Distriktsrådet 101 GD tillstyrker 
motionen. 
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LIONS CLUB LUDVIKA 
www.lionsclubludvika.se 
  
 


Lions Clubs International 
MD 101 


Geijersvägen 24 
112 44 STOCKHOLM 


  
 
Motion till Lions Clubs International :MD 101 riksmöte 2013 
 
 
Då det kommit till var klubbs kännedom att Guvernörsrådet beslutat om att fortsättningsvis inte 
hålla sina sammanträden öppna far vi härmed opponera oss mot detta beslut. Genom detta 
förfarande bryter man en tradition om öppenhet som har verkat i lionrorelsen genom en herrans 
massa år. 
Vi har en bestämd känsla av att genom detta beslut sa kommer den enskilde medlemmen inte 
längre ha möjlighet att direkt följa hur besluten kommer till. 
En sådan förändring skapar gärna misstänksamhet mot de lionmedlemmar som ingår i 
"guvernörsrådet", vilket ar både olyckligt och onödigt. 
 
 
LC Ludvika föreslår därför Riksmötet att besluta att: 
 
 
-   Vid samtliga guvernörsrådssammanträden skall varje medlem inom vårt Multipeldistrikt äga 
rätt att närvara och yttra sig. Endast då speciella sekretesskäl föreligger får medlemmar utanfor 
Guvernörsrådet förhindras att närvara vid rådets sammanträden. 
-   Skulle extra guvernörsrådssammanträden vara erforderliga får dessa endast avhållas om 
ärendena ar av sådan brådskande karaktär att ordinarie sammanträde inte kan avvaktas. 
 
 
 
 
Ludvika 20 12-10-04 
 
 
Lion Club Ludvika 
 
 
 
Jiri Pus  Hakan Wieck  Per-Olof Eriksson  
President   Sekreterare   Kassör 


Distriktsrådet 101GD tillstyrker motionen. 
 
DG 
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LC Skellefteå 2012 10 25    Lions Club international 101P 
    Guvernörsrådet 
 
Motion till Lions Riksmöte 2013   
 
Öka miljöengagemanget och minska kostnaderna  
 
30.6.2011 finns det ca 1,34 miljoner medlemmar i Lions-organisationen, som verkar i över 46  
000 Lions klubbar i 206 länder eller på områden med självstyre. Kvinnorna har deltagit i  
Lions verksamheten sedan 1987 och idag utgör de 22 % av medlemmarna. Våra medlemmars 
engagemang ligger i arbetet med insamling, möte med människor i nöd, i glädjen att kunna göra 
skillnad.  
 
Ökade kostnader för medverkan i Lions organisation har bidragit till att medlemsantalet 
sjunker.  
 
Det stora antalet resedagar som uppstår när Lions har sina möten ger ökad miljöförstöring.  
 
Vår motion är riktad för att minska det ekologiska fotavtrycket för en hållbar Lionsrörelse  
 
Motion:  
 
Att Guvernörsrådet tillsätter en arbetsgrupp som har som uppgift att förbättra Lions ekologiska 
fotavtryck.  
Att arbetsgruppen ser över vilka konsekvenser prolongering av mandatperioden kan ge för 
Lionsrörelsen.  
Att arbetsgruppen räknar fram vilka konsekvenser genomförande av väldskonferenser vart 
fjärde år skulle ge för Lionsrörelsens ekologiska fotavtryck.  
 
 
Skellefteå 2012 10 25  
 
 
Lions Club  Skellefteå  
 
 
Christer Stenlund Lion president 


En andra från LC Skellefteå (bilaga 2) där 
motionären föreslår att Guvernörsrådet tillsätter 
en arbetsgrupp för att förbättra Lions ekologiska 
fotavtryck, häri konsekvenser av en prolongering 
av mandatperioden inom Lionsrörelsen samt 
huruvida genomförande av världskonferenser 
vart fjärde år skulle förbättra Lions ekologiska 
fotavtryck.  
 
Beslut:  
Distriktsrådet fann att bägge motioner tar upp 
frågeställningar av stor vikt och tillstyrkte 
motionerna. Beslutet var enhälligt. 
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Mölndal 2012-10-22 


 
 
 
Motion till Riksmötet 2013 Lions Clubs International MD101 
 
 
 
Lions i stället for Röda Fjädern 
 
Bakgrund 
Lions verkar bli allt mer okänt i Sverige, kanske i synnerhet i storstadsregioner och for yngre 
generationer. Vid insamlingsaktioner finner vi art vi allt oftare måste förklara vilka vi är och 
vad vi står för. När det gäller Röda Fjädern-aktioner har vi då dessutom tåa andra "varumärken" 
att prata för, varför Lionsnamnet riskerar komma i sista hand, om det ens hinns med på den 
korta tid man har till förfogande i motet med givarna. Röda Fjädern är föga 
bekant som en symbol att förknippa med Lions och den torde så förbli, oavsett frekvens på 
aktionerna, eftersom TV-galor tycks krävas for större genomslagskraft. 
 
Den kraft vi nu lägger pa art marknadsföra Röda Fjädern- symbolen tror vi skulle göra mer nytta om den 
kunde användas för att marknadsföra varumärket Lions. Vi önskar  att vi kunde ha nationella 
insamlingar utan Röda Fjädern-symbolen, både enskilt, för något av Lions bidragsmål, och tillsammans 
med andra organisationer. Utan kravet art genomföra Röda Fjäder-insamlingar vart tredje år skulle vi få 
större frihet art organisera nationella insamlingar i Lions eget namn, kanske med varierad frekvens 
utifrån behov, kraft och olika omvärldsfaktorer. 
 
 
Yrkande 
Lions Club Molndal yrkar art symbolen/varumärket  Röda Fjädern inte längre  används av Lions MD 
101 efter den 1juli 2013 och art vi i stallet framhåller Lions vid olika insamlingsaktioner. 
 
 
For Lions Club Mölndal 
 
Gunilla Lilja Persson, President 


Motionen avslås enligt beslut av distriktsråd. 
 
2012-11-24 
 
Per Janson 
DG 







2012-2013  Bil 81 
  2012-11-27 


                                                                                                                            Åsa 2012-10-13 


 


 
Motion till Riksmötet 2013 Lions Clubs International MD101  


Varumärket Lions och Röda Fjädern 


Bakgrund: 
Det är av största vikt för Lions att lyfta fram vårt varumärke, Lions. Vi brukar själva säga att 
Lions är ”världens mest anonyma hjälporganisation”. Vart tredje år blandar vi in ytterligare 
ett ”varumärke”, Röda Fjädern. Då alltid i förening med ett externt varumärke, t ex 
Barndiabetesfonden och Hjärnfonden. Det är då tre varumärken som skall presenteras för de 
människor vi möter. 


Syfte: 
Lions måste lägga kraft på ett varumärke, Lions. När Röda Fjädern togs fram 1965 räckte det 
kanske med att ett namn, varumärke, dök upp vart tredje år. I dagens samhälle med snabba 
förändringar hinner allmänheten glömma Röda Fjädern på tre år. Idag uppfattas något som 
dyker upp så sällan inte som ett varumärke utan som en företeelse. Det finns idag medlemmar 
i våra klubbar som är osäkra på vad Röda Fjädern står för och inte vet vem Lennart Hyland 
var.  Många av de människor vi möter har aldrig hört talas om Röda Fjädern och det gör det 
svårare att tydliggöra vårt budskap. Vi kan också fråga oss om vi får mer pengar genom att 
använda Röda Fjädern i kombination med Lions i stället för att lyfta fram varumärket Lions. 


Lions är det varumärke vi är och skall vara stolta över och vi har inget att vinna på att lyfta 
fram en företeelse som dyker upp vart tredje år. Röda Fjädern bör därför utgå. 


Yrkande: 
Vi yrkar:  
- att varumärket Lions blir den symbol som används vid insamlingar och att Röda Fjädern inte 
används efter den 1 juli 2013. 
 


Lions Club Åsa 


 


Birgitta Fryklund, President 
 
 
 
 


Motionen avslås enligt beslut av distriktsråd 
2012-11-24 
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Motion till RM i Åre 


 


I vår klubb har vi alltid fått lära oss att går man på Klubbmöten, Zonmöten, Distriktsmöten 
samt Riksmöten så har man alltid chans att göra sin röst hörd, Lions Clubs Sverige är en 
demokratisk rörelse. 


Därför finner vi det märkligt att vissa val till MD görs av RM och andra av GR. Vart tog den 
demokratiska andan vägen? Är RM och den enskilde medlemmen inte betrodd i vissa frågor? 


LC Vetlanda yrkar därför: 


• att samtliga val till MD skall göras av RM för att undvika jävsförhållande. 


 


LC Vetlanda 


Anita Hult 


LP Anita Hult 


 


 


 


 


 


Distriktsrådet i 101 SM yrkar bifall till motionen. 


Monica Jönsson 


DG 101 SM 
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      2012-10-18 
 
 
        
      Lions Clubs International MD 101 
 
      Guvernörsrådet 
 
 
MOTION TILL RIKSMÖTET 2013        


Ändring i arbetsordningen för MD 101 
 
Guvernörsrådet har vid sitt sammanträde den 25-26 augusti 2012 bekräftat ett tidigare beslut från 
ett mejlmöte den 1 augusti 2012 med innebörden att ny arbetsordning ska tillämpas vid 
guvernörsrådets sammanträden på så sätt ”att GR-mötena under verksamhetsåret bedrivs så att det 
under lördagen blir ett öppet plenum med diskussioner om agendan där synpunkter noteras. Efter 
diskussionerna drar sig GR tillbaka för att fatta beslut i ärendena. Under söndagsmorgonen 
samlas åter alla närvarande för att delges GRs beslut.”  
 
Beslut om ny arbetsordning för multipeldistriktet och dess organ ska fattas av Riksmöte. Nu 
gällande arbetsordning anger att varje medlem i klubb inom multipeldistriktet har närvaro- och 
yttranderätt om inte rådet beslutar annat samt att guvernörsrådet självt beslutar om formerna för 
sina sammanträden. 
 
Enligt vår mening avser en formulering av typen ”om inte rådet beslutar annat”  i regel 
möjligheten att i enstaka fall beroende på särskilda omständigheter som ett ärendes innehåll eller 
dylikt göra avsteg från den angivna huvudprincipen, dvs i detta fall alla medlemmars närvaro- och 
yttranderätt. 
 
För att inte någon oklarhet ska råda om guvernörsrådets befogenhet i denna fråga föreslår vi att 
Riksmötet förtydligar arbetsordningen genom att besluta 
 
att i § 8, andra stycket i  Arbetsordning för multipeldistrikt 101, Sverige ersätta formuleringen 
”om inte rådet beslutar annat” med formuleringen ”om inte rådet i enstaka fall beroende på 
särskilda omständigheter beslutar annat”. 
 
 
Lions Club Vindeln 
 
 
Martin Enqvist 
Lion President 
 
 


§ 9 Motioner till Riksmötet 
Det förelåg tre motioner till behandling. 
En första från LC Vindeln (bilaga 1) om ändring i 
arbetsordningen för MD 101 där motionären föreslår att 
formuleringen i Arbetsordning för multipeldistrikt 101, 8§, andra 
stycket, ändras till 
”om inte rådet i enstaka fall beroende på särskilda 
omständigheter beslutar annat”. 
 
Beslut: 
Distriktsrådet fann att bägge motioner tar upp frågeställningar 
av stor vikt och tillstyrkte motionerna. Beslutet var enhälligt. 
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LC Örnsköldsvik 
 
 
MOTION 
Lions MD 10 krymper i storlek och vi har stora svarigheter med att rekrytera medlemmar, 
frågan ar akut. 
Vi bibehåller många kostnader i obruten form och det börjar bli svårt med 
bedrivande  av verksamhet  med fullkraft. 
Många möten måste genomföras och vi har ett demokratiskt synsätt om att sprida dessa runt om 
i vårt avlånga land. 
 
 
Motionen som galler ar följande: 
 
I ett avlångt land som Sverige kan det inte vara rimligt att sprida vår mötesverksamhet så 
demokratiskt att vi berövar vår minskande kassa med onödiga kostnader. 
Att peka på att medlemmar har mojlighet att närvara vid t.ex GR möten ute i landet är inget 
skäl, det har visat sig vid ett flertal möten att så är icke fallet. 
 
Motionen går ut på att till 100% förlägga samtliga möten på MD nivå på central plats. 
Effekterna blir tydliga. Vi gör en riktad upphandlig på utvald Hotell kedja och får fram bra 
avtal. 
Med god planering sa kan resor aven bokas av berörda i tid for erhållande av bra priser. 
Ingen i Lions kan under rådande omständigheter uppfatta detta som motstridigt, vi medverkar 
alla till en lägre kostnad och som bonus får alla deltagare en mycket bättre möjlighet till att 
boka billigare resor och smidigare transporter.  
Det är av vikt att det sker en god planering av GRO så att resor bokas till bra priser. 
Att få ner kostnaderna på MD för verksamheten måste vara hög prioriterat med 
sjunkande medlemsantal. 
 
Den stora upptakten går mycket bra att genomföra i Stockholm med Världs presidenten vilket 
gör att manga Lions kan närvara. 
 
 
Örnsköldsvik  2012-10-01 
 
LP Peter Liljestrom LC Örnsköldsvik 
 
 
 
Lions Distrikt 101N 2012-11-25 
 
 
 Distrikt 101N har, vid DR-möte i Ånge november 2012, tillstyrkt motionen och föreslår 


Riksmötet besluta 
  
 att forlagga samtliga MD-moten på ett och samma, centralt placerat, ställe  
 att MD upphandlar hotell- och konferenslokal for bästa pris 
 att GRO planerar möten i god tid så att resor kan bokas till bra priser 
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LIONS CLUB STOCKHOLM 


CLUB NR 1 – DISTRICT 101-A, SWEDEN 
CHARTERED MARCH 24, 1948 


PLUSGIRO 35 27 69-4 
 


Till 
Guvernörsrådet MD 101 


 
Motion från Lions Club Stockholm angående behandlingen av motioner till 
riksmöten  
 
Bakgrund 
Guvernörsrådet har under senare år vid ett flertal tillfällen vädjat till klubbar och enskilda 
lionmedlemmar att utnyttja sin demokratiska rätt att påverka utvecklingen av Lions. Bl a 
har man starkt betonat vikten av att skriva motioner till riksmöten och därigenom aktivt utöva 
sitt inflytande. 
Det kan emellertid konstateras att guvernörsråden vid sina yttranden över avgivna motioner i 
hög utsträckning föreslår att dessa ska avslås. LC Stockholm anser att detta inte är förenligt 
med önskemålet om ett utökat engagemang. 
Vid en genomgång av guvernörsrådsbehandlineng av motioner under de senaste 15 åren kan 
konstateras att 163 motioner avgivits. Av dessa har guvernörsrådet reservationslöst föreslagit 
att 32 motioner eller 20 procent ska bifallas. 131 motioner eller 80 procent har således be-
svarats på annat sätt. 
LC Stockholm anser att detta förhållande inte på något sätt stimulerar klubbar och med-
lemmar till ett ökat intresse att medverka i utvecklingen av Lions. Resultatet  blir i stället att 
klubbarna känner sig ha stora svårigheter till påverkan och delaktighet. Detta kan endast 
uppfattas som mycket negativt när det gäller klubbarnas verksamhets- och medlemsutveck-
ling. 
För att ändra på detta bör guvernörsrådets huvudprincip vara att yttranden över motioner ska 
leda till tillstyrkan. Självfallet får inte förslagen i motioner strida mot Lions stadgar eller ar-
betsordning eller i väsentlig grad stå i konflikt med Lions etik och syften.  
 
Yrkande 
LC Stockholm yrkar 
att  guvernörsrådet vid behandling av motioner till riksmöten med hänvisning till det ovan      
      sagda som huvudprincip ska tillstyrka dessa om de inte strider mot Lions stadgar eller  
      arbetsordning eller i väsentlig grad står i konflikt mot Lions etik och syften samt 
 
att  guvernörsrådet ska verka för att dessa principer även tillämpas av distrikten vid deras 
       motionsbehandling. 
 
 
Stockholm 2012-10-28 
Lions Club Stockholm 
 
 
Rolf Mattsson    Christer Lemmel 
LP     MO 
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Distriktsrådets yttrande om motion gällande 
Guvernörsrådets behandling av motioner; 
 
Distriktsrådet 101-A har behandlat motionen och diskuterat förslagen i motionen. 
Distriktsrådet tillstyrker och ställer sig bakom motionen och förslår Riksmötet i Åre 2013 att 
bifalla motionen i sin helhet. 
 
 
För distrikt 101-A 
 
 
Lars-Åke Lindman 
Distriktsguvernör 
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Motion om att inrätta Rådssekreterare i MD 101 


Mot bakgrund av att Lions Sverige väljer funktionärer och beslutsfattare för varje verksamhetsår 
och att det därigenom i många avseenden saknas kontinuitet i vår organisation föreslår vi att 
kontorschef vid MD kontoret övergår till funktionen att vara Rådssekreterare i MD. I funktionen 
som Rådssekreterare föreslås att vara föredragande vid Guvernörsrådsmöten gällande ekonomisk 
uppföljning med ekonomisk ansvar, verksamhetsuppföljning som ansvarig tjänsteman för 
organisationen, föredragande i aktuella frågor vid MD kontoret, samt sekreterare. Detta skulle 
stärka organisationen avsevärt och skapa långsiktighet genom att Rådssekreteraren är anställd 
och har god kort och långsiktig kontroll över organisationen och därigenom kan stödja vald 
Guvernörsråds-ordförande, valda Distriktsguvernörer samt övriga kommittéordföranden inom 
Guvernörsrådet. 


Genom att inrätta funktionen Rådssekreterare får även Lions Sverige ett etablerat ansikte utåt i 
kontakter med andra organisationer, beslutsfattare samt media och inte minst att vara ett stabilt 
stöd för Guvernörsrådsarbetet med goda kunskaper om Lions organisation. Den nya funktionen 
skall inte medföra någon kostnadsökning för MD. 


 
Vi yrkar att Riksmötet i Åre 2013 beslutar; 
 


- Att tjänsten som kontorschef vid MD 101 kontoret övergår till Rådssekreterare 
 from 1 januari 2014 och ingår som sekreterare vid alla Guvernörsrådsmöten samt 
 alla MDAU. 
- Att Rådssekreteraren förutom ansvar för MD 101 kontoret ansvarar för MD 101 
 ekonomi, ekonomisk uppföljning samt är föredragande vid alla 
 Guvernörsrådsmöten och MDAU.  
- Att Rådssekreteteraren är GRO behjälplig vid MD 101;s externa kontakter. 
- Att mer utförlig arbetsbeskrivning för Rådssekreterare upprättas. 
- Att Controllerns arbetsuppgifter anpassas till denna organisationsförändring.  


 
 
LP Göran Stenberg   LP Göran Johansson   LP Sven-Erik Fritz 
LC Trollbäcken   LC Huddinge    LC Eskilstuna 
  
 


Distriktsrådets yttrande om motion gällande inrättande 
av Rådssekreterare; 
 
Distriktsrådet 101-A har vid sammanträdet den 27 oktober 
behandlat motionen och diskuterat förslagen i motionen. 
Distriktsrådet tillstyrker och ställer sig bakom motionen och 
förslår Riksmötet i Åre 2013 att bifalla motionen i sin helhet. 
 
 
För distrikt 101-A 
Lars-Åke Lindman 
Distriktsguvernör  
 







 
 
 


 


 
LIONS CLUB HUDDINGE 
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Motion till Lions Riksmöte 2013  
 
  Motion om öppna möten och sammanträden inom lions.  
 
Verksamhetsårets Guvernörsråd har i ett extra  guvernörsråds möte (som skedde per mail 
korrespondens) beslutat att deras sammanträden inte längre skall vara öppna.  Man bryter 
därigenom  en mångårig tradition om full öppenhet vid Lions möten och sammanträden.   
Tidigare guvernörsråd har arbetat intensivt med frågan "hur öka transparensen i verksamheten så 
att medlemmarna får en ökad samhörighet med de beslut som tas i guvernörsråd och distriktsråd. 
Under verksamhetsåret 2010-2011 tillsattes en framtidsgrupp som i sin slutrapport betonade 
vikten av transparens och beskriver värdet av en förbättrad öppenhet  i följande tre punkter: 
 


• Inom Lions, där kraften kommer från klubbarna är transparens efterfrågad och viktig. 
• Transparens förebygger " Vi - dom där uppe ", missförstånd och rykten. 
• Alla har rätt att ta del av och engagera sig i vad Lions gör.   


 
Dessa synpunkter ställer sig nog samtliga medlemmar bakom. Därför  finner vi det olyckligt att 
medlemmar inte längre skall ha möjlighet att direkt följa hur guvernörsrådets beslut kommer till.   
Det tagna beslutet ökar risken för missförstånd,  olycklig ryktesspridning och skapar 
misstänksamhet mot ”dom där uppe”, vilket är både olyckligt och onödigt. 
 
 
LC Hudding yrkar att Riksmötet i Åre 2013 beslutar följande; 
 
 Vid samtliga guvernörsrådssammanträden har varje medlem inom Multipeldistriktet rätt 


att närvara och yttra sig.  Endast då särskilda sekretesskäl föreligger får medlemmar 
utanför Guvernörsrådet förhindras närvara vid rådets sammanträden. 


 Extra guvernörsrådssammanträden får endast avhållas om ärendena är av sådan 
brådskande natur att ordinarie sammanträde inte kan avvaktas. 


 I arbetsordningen för Lions ska det tydligt framgå att möten och sammanträden ska vara 
öppna för alla medlemmar och att medlemmar har yttranderätt. 
 
 
 


För LC Huddinge  
 
 
 


Göran Johansson 
President 
 


Distriktsrådets yttrande om motion gällande öppna 
möten och sammanträden inom Lions; 
 
 Distriktsrådet 101-A har behandlat motionen och 
diskuterat förslagen i motionen. Distriktsrådet avstyrker 
motion. Distriktsrådet ställer sig bakom 
Guvernörsrådets rätt att beslut om sin egen 
arbetsordning enligt stadgarna. 
 
För distrikt 101-A 
Lars-Åke Lindman 
Distriktsguvernör 
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Lions Club Luleå   Luleå den 12 oktober 2012 
    Lions Clubs International MD 101 
    Guvernörsrådet 
 
Motion angående fortsatt arbete med ny ändamålsenlig distriktsindelning och 
medlemsutveckling. 
 
Vid riksmötet i Kalmar den 3 juni 2011 beslutades att den då pågående utredningen om en ny 
distriktsindelning skulle bordläggas och tas upp till förnyad behandling vid riksmötet 2014/2015. 
Riksmötet beslutade i stället ta fram en handlingsplan med klara och tydliga mål för hur arbetet med 
medlemsfrågor och utbildning skulle genomföras de kommande tre åren och hur de nya GMT- och 
GLT-funktionerna aktivt skulle stödja distriktet i detta arbete. 
Seden riksmötet i Kalmar har Sveriges Lions tappat ytterligare cirka 300 medlemmar och det är bara 
distrikten 101SM och 101SV som kan visa på någon positiv utveckling, om än mycket blygsam. 
Vi hävdar att Sveriges Lions inte alls är dåliga på att rekrytera nya medlemmar och om vi ser tillbaka 
på perioden 1 juli 2009 fram till och med 30 juni 2012 har vi lyckats rekrytera över 2000 stycken helt 
nya medlemmar (2226). Lionrörelsens problem är att behålla befintliga medlemmar. 
För de mycket små distrikten, exempelvis vårt eget 101P, är det svårt att ekonomisera den viktiga 
verksamheten inom GMT- och GLT-funktionerna och när de sedvanliga kostnaderna för 
distriktsverksamheten tagits är pengarna slut. Att höja medlemsavgifterna är inget alternativ då det 
sannolikt leder till ökade avgångar. Vi är inne i en nedåtgående spiral som bara förstärks av ytterligare 
medlemsminskning. Det i sig vällovliga beslutet i Kalmar kan innebära att de minsta distrikten inte 
mäktar med att bedriva en normal verksamhet och att det kan tvinga fram tvångssammanslagningar.  
I avsaknad av den av riksmötet beslutade handlingsplanen och att det snart gått ett och ett halvt år 
sedan riksmötet i Kalmar utan något synligt resultat eller djupare uppföljning yrkar vi med hänvisning 
till ovanstående  
 


Att riksmötet i Åre beslutar att omgående återuppta utredningen om en ny 
ändamålsenlig distriktsindelning inom LCI MD 101. 
Att riksmötet i Åre på nytt uppdrar till Guvernörsrådet att ta fram en 
handlingsplan med klara och tydliga mål för hur arbetet med medlemsfrågor och 
utbildning i syfte att öka medlemsantalet, men även hur vi behåller befintliga 
medlemmar. 


 
 
Nils Widén,    Lars Karlsson, 
Lions Club Luleå, president  Lions Club Luleå, VDG MD 101P 


Bakgrunden är att flera zoner som följd av avstånd och personalresurser inte klarar av den 
aktivitetsnivå som åligger zonarbetet. Motionären förslår att distriktet reduceras från dagens 
sju zoner till fyra och omfördelar berörda klubbar så lämpligt som möjligt. 


 
Beslut: 
Distriktsrådet fann att motionen tar upp en nödvändig åtgärd för att stärka zonarbetet i 
distriktet. Under diskussionerna framkom att motionen behövde klargöras på några 
punkter. Det ålades motionären genom VDG Lars Karlsson att bearbeta motionen och 
återkomma med en reviderad version. Distriktsrådet tillstyrker dock motionens innebörd. 
Beslutet var enhälligt. 
 
101P 
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Motion till Riksmötet 2013 
 
Sveriges Lions Guvernörsråd (GR) har under innevarande verksamhetsår fattat ett beslut som innebär att 
sammanträdena skall vara slutna med närvaro endast av GR och Arbetsutskottet (AU). En icke protokoll-
förd diskussionsdel som skulle föregå sammanträdet kan inte anses tillhöra sammanträdet. Beslutet menar 
vi har fattats i strid med § 8 i arbetsordningen för Multipeldistrikt 101 Sverige. Enligt denna paragraf, 
stycke 2, har varje medlem i klubb inom multipeldistriktet närvaro- och yttranderätt på GR´s sammanträ-
de.  
 
GR stöder sitt beslut på § 8, stycke 3 - att GR själv beslutar om formerna för sina sammanträden. Detta 
menar vi är en feltolkning eftersom stycke 2 ger en rätt som man sedan genom en felaktig tolkningen för-
setes ur spel med stöd av stycke 3 i samma paragraf. Formerna torde dock endast avse om exempelvis 
sammanträden skall vara i plenum, per telefon, videosammanträden eller liknande. 
 
GR´s beslut innebär att man sätter en mer än 50-årig tradition med öppna sammanträden ur spel när man i 
dagens samhälle och föreningsliv snarare går mot större transparens och öppenhet.  
 
LC Bromölla föreslår Riksmötet besluta 
att GR´s sammanträden skall vara öppna i sin helhet 
att slutna sammanträden – speciella ärenden - endast får förekomma om synnerliga skäl föreligger 
med hänsyn till sekretess eller i ärenden av speciellt känslig karaktär. 
att telefon- och videosammanträden endast får avhållas i synnerligen brådskande fall samt 
att arbetsordningens § 8 ändras i enlighet med ovanstående. 
 
 
För Lions Club Bromölla 
 
 
 
Rune Ohlsson   
President      


Motionen behandlades och bifölls utan 
någon debatt. 


101S 
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Motion till riksmötet 2013 i Åre. 


 


Nuvarande normalstadgar §12. 


Styrelsen skall bestå av minst 9 och högst 14 ledamöter. Antalet ledamöter skall bestämmas 
av klubbsammanträdet senast i februari månad. 


I styrelsen skall alltid ingå president, senast avgående president (som är självskriven 
ledamot), minst en vice president, sekreteraren, kassaförvaltaren, klubbmästaren, 
ordförande i medlemskommittén, tail twistern,  och minst en director. Ytterligare två vice 
presidenter och tre directorer kan ingå i styrelsen. 


Styrelsen är beslutsför när minst hälften av styrelseledamöterna är närvarande. Vid lika 
röstetal har presidenten utslagsröst. 


Vi anser att det är klubben som avgör vilka som ska ingå i styrelsen. Vi bör inte ha klubbar 
som har nästan samma deltagare på styrelsemöten som klubbmöten vilket innebär att 
styrelsen blir utförare i stället. Tanken är väl att styrelsen med hjälp av kommittéer skall 
verkställa aktiviteter m m.  


Vi anser att det inte bör föreligger något hinder att ledamöter i styrelsen kan ha fler uppdrag  
som t ex tail twistern och directorn.  


Vi anser att antalet styrelseledamöter skall anpassas efter verksamheten.  


För vår del har det blivit problem med banken då de ansåg att vi inte är en fullvärdig styrelse, 
Vi är sju i styrelsen vilket innebar att vi fick lämna ärendet till GRO (enl. § 31) för 
godkännande av ändring för vår klubb. I svaret framgår också att stadgarna borde ses över 
eftersom det kan beröra flera klubbar. 


Förslag till ändring av normalstadgarna 


§12. Styrelsen skall bestå av minst 7 ledamöter. Antal ledamöter utöver detta skall 
bestämmas av klubbsammanträde senast i februari månad. 


I styrelsen skall alltid ingå president, senast avgångne president (past president), en vice 
president, sekreterare, kassör, klubbmästare, medlemsordförande. Därutöver kan Tail 
Twister, directorer och ytterligare vice presidenter ingå i styrelsen om klubbsammanträdet så 
beslutar. 


Styrelsen är beslutsför när minst hälften av styrelseledamöterna är närvarande. Vid lika 
rösteantal har presidenten utslagsröst. 


LC Västerås Lundby 


Eu. Sven Andersson 


 


Distriktsrådet i 101 B beslutade vid sammanträdet 
den 2012-11-24 att tillstyrka motionen. 
 
 
Agneta Andersson 
Distriktsguvernör 
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Karlskoga 2012-09-16 
 
Till 
Riksmötet 2013 i Åre 
Multipeldistrikt 101 
 
 
Motion angående PR/Webb 
 
Med anledning av att vår närvaro på webben är av mycket stor vikt för vår PR och vårt sätt att 
fungera som klubb, zon, distrikt, MD och Lions Clubs, världens största och mest ideella 
välgörenhetsförening föreslår LC Karlskoga  
 
att  Riksmötet fattar beslut om en gemensam funktionell svensk webbplats. 
 
att  Den övergripande profilen på multipeldistrikt, distrikt … ner till och med 


klubbnivå blir modern och enhetlig. 
 
att  Genomförandet leds av PR ansvarig på MD som ges uppdraget att se ut lämplig 


arbetsgrupp med representanter från distrikts och klubbnivå. 
 
att   Underhåll sköts som i dag med webbansvariga på respektive nivå. 
 
 
 
För LC Karlskoga 
 
 
Ulf Bengtsson  
PR ansvarig 
 
 


Distriktsrådet i 101 B beslutade vid sammanträde 2012-11-
24 att tillstyrka motionen. 
 
Lindesberg 2012-11-27  
 
 
 
Agneta Andersson 
Distriktsguvernör 
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Motion till Lions Riksmöte 2013 från LC Arboga 
 
Motionsställarna vill att Riksmötet i fortsättningen utser två medlemsrevisorer som skriver 
en egen revisionsberättelse inför Riksmötet. 
 
Vid Riksmötet i Gävle farms i handlingarna den revisionsberättelse som den auktoriserade 
revisorn 
 
Mats Olsson (Adrian & Partners AB) skrivit. Såsom en auktoriserad revisionsfirma går man 
igenom handlingarn "for att kunna bedöma om någon guvernörsrådsledamot har handlat i strid 
med bokföringslagen eller Multipeldistriktet  101:s stadgar".  Pa det papperet från den 
auktoriserade revisorn Mats Olsson hade den förtroendevalde revisorn Willy Lindgren också 
skrivit sin namnteckning. 
 
Lions Club Arboga anser att en stor organisation som Multipeldistriktet  101 borde ha två 
medlemsrevisorer som skriver en egen rapport om sin granskning. Medlemsrevisorerna ska sa att 
saga se på verksamheten med "medlemsögon ", inte med "revisionsögon" som den auktoriserade 
revisorn gör. Dessa bada medlemsrevisorer bor komma från olika delar av landet, gärna av olika 
kon och olika ålder. Syftet med att gradera upp medlemsrevisionen ar att medlemmarna ska vara 
helt förvissade om att medlemsavgiften används på basta satt. Motionen ar inte på något satt 
föranledd av någon misstanke i nuet om oegentligheter utan vill bidra till att missbruk inte ska 
förekomma i framtiden. 
 
Utifrån var argumentering yrkar LC Arboga på att Riksmötet 2013 utser två medlemsrevisorer 
som far i uppdrag att göra en egen revision med "medlemsögon" på verksamheten. 
 
 
 
Arboga den 2 oktober  2012,  
enligt beslut från klubbmötet den kvällen
 
 
Hans Almgren, LC Arboga Birgitta Täpp Jonson
president   sekreterare 


Distriktsrådet i 101 B behandlade motionen vid 
sammanträde 2012-11-24. Rådet beslutade att 
avslå motionen. 
 
Motivering: Det finns en förtroendevald 
revisor och han har till uppgift att granska 
verksamheten med medlemsögon genom att 
läsa protokoll mm. Rådet anser att det är 
tillfyllest med en förtroendevald revisor och att 
tillsätta ännu en revisor höjer enbart 
kostnaderna. 
 
Lindesberg 2012-11-27  
 
Agneta Andersson 
Distriktsguvernör 
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Motioner 2012-2013
Från distrikten  


Motionsnr. Bilaga Distrikt Sammaträdesform Rådssekreterare Övrigt Avslag Bifall Åtgärd
1 65 101GD x x Motionen bereds av stadgesekreteraren
2 66 101S x x "
3 68 101S x x "
4 70 101GD x x "
5 71 101GD x x "
6 72 101GD x x "
7 73 101GD x x "
8 74 101GD x x "
9 75 101GD x x "


10 76 101GD x x "
11 83 101P x x "
12 87 101A x x "
13 89 101S x x "
14 67 101S x x Motionen bereds av AU
15 69 101GD x x "
16 86 101A x x "
17 79 101P Miljö x "
18 80 101VG Röda Fjädern x "
19 81 101VG Röda Fjädern x "
20 82 101SM Val RM x Motionen bereds av RVN
21 84 101N Centrala möten x Motionen bereds av AU
22 85 101A Motioner x "
23 88 101P Distriktsind. x "
24 90 101B Klubbstyrelser x "
25 91 101B Web x "
26 92 101B Revisorer x "
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Bil 2b 
Sidan 1 av 1 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


 


2012-2013 


 
 


Arbetssätt för GR, AU, kommittéer och projekt 
 
Riksmötet och guvernörsrådet har beslutat att det enligt verksamhetsplanen skall finnas 
kommittéer och projektgrupper. Rapporter från kommittéer, projektgrupper eller enligt givna 
uppdrag skall lämnas till AU för beredning senast en vecka före AU-mötet. 
Följande kommittéer och aktiviteter skall avlämna rapport inför varje GR-möte: 
 
 
▫Kommittén för hjälpverksamhet 


Internationella relationer 
Projekt 
Personer med Funktionshinder, Oskarshamnslägret 


                      Katastrofberedskapen, Bring Quality to Life 
 
▫Kommittén för ungdomsprojekt 


Kampen mot droger 
Internationellt ungdomsutbyte 
Lions Quest 
Orkester Norden 
Young Ambassador 


 
Medlemsutveckling 
                      Medlemsutveckling 
                      LEO 
                   
Ledarskapsutveckling 
                         
 
Följande kontaktpersoner har valts av GR och skall rapportera till AU/GR . 
Rapporten skall lämnas till arbetsutskottet för beredning senast en vecka före AU-mötet. 
 
Följande kontaktpersoner skall lämna rapport: 
 
 Hjälpverksamheten, Hans Catani  
 Sveriges Lions Hjälpfond, Jan Seebaas 
 Ungdomsverksamheten, YED Nils-Erik Borgström 
 GMT, Medlemsutveckling Inger Löf 
 GLT, Ledarskapsutveckling, Finn Bangsgaard 
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GLT RAPPORT  


 


1. VDG-utbildningen  
Ansökan om LCI-bidrag till utbildningen har beviljats. 
 


2. Upptaktsmöte GLT 
Vid upptaktsmötet diskuterades framtidsfrågor som t.ex. hur hittar vi 
framtidens ledare, vilka ledarkriterier är viktiga. 
Vi beslöt också att skicka ut två enkäter, dels en som riktar sig mot zonens 
utveckling de 3 senaste åren och dels en som riktar sig mot klubbarnas inre 
arbete. Enkäterna skall vara redovisade innan utgången av 2012. Resultatet 
är sedan tänkt att ara grund i en framtidsdiskussion vid kommande GLT-möte i 
januari eller februari 2013 
 
Hemställan: 
Med hänvisning till ovanstående hemställes att GR beslutar att ett GLT möte 
får genomföras i januari eller februari 2013 och att det genomförs som ett 
internat där MD står kostnaderna. Plats för mötet är i nuläget ej fastställt. 
Kostnaden för en lunch till lunch konferens beräknas, baserat på en 
genomsnittskostnad av konferensen i september på Scandic Infra City, till c:a 
35. 000 kronor. 
 
  


3. Regionalt ledarskaps Institut (RLLI) 
Jan Lofjärd har meddelat att han inte kan medverka som instruktör vid 
kommande RLLI.  
Mikael Sönner övertar platsen som instruktör vid institutet vilket jag meddelat 
Irene Papaurelis, LCI Leadership Divison.  
Jag har, efter krav från GRO, aviserat för Irene Papurelis, LCI Leadership 
Division, att kursen kommer att hållas på annat plats än den som angavs i 
ansökan. Hur ett byte av kurslokalisering ev. kan komma att påverka 
kostnaderna för MD kan jag i dag inte uttala mig om. 
 
Örby i oktober/november 
Finn L Bangsgaard 
MDGLT  
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IT-gruppen i multipeldistrikt 101, Sverige 


Rapport till AU, 2012-11-23 


 IT-gruppens senaste rapport till AU var daterad 2012-09-27 och avlämnades inför AU-mötet
i Östersund 2012-10-05 – 2012-10-07.


 2012-10-10 genomförde IT-gruppen ett telefonmöte. Samtliga ledamöter i gruppen deltog.
AU har erhållit en kopia av protokollet. Viktigaste punkt på dagordningen var medlems-
registret.


 2012-12-08 kommer IT-gruppens nästa möte att genomföras, denna gång på multipel-
distriktets kontor i Stockholm. Gruppen kommer att fokusera på medlemsregistret samt
diskutera mål och tidsplan för det fortsatta arbetet. Till mötet har gruppens medlemmar fått
följande uppgifter:


- Kjell Arne och Sune ska inventera aktuell status för medlemsregistret och samman-
ställa en lista med nödvändiga förändringar och uppdateringar som måste göras. 


- Staffan och Ulf ska titta närmare på funktionalitet i Drupal och Joomla, för att komma 
fram till vilket av dessa system som skulle fungera bäst tillsammans med vår medlems-
databas. 


 Många klubbar fortsätter vara intresserade av att lägga upp en egen hemsida i LCI:s e-
klubbhus. Per 2012-11-20 är det 119 svenska klubbar som har en egen hemsida där. Totalt
har över 8 703 klubbar och 164 distrikt runtom i världen lagt upp en egen hemsida i LCI:s e-
klubbhus.


Anders Medin 
Kontorschef 
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IT-gruppen i multipeldistrikt 101, Sverige 


Protokoll nr 1/2012-2013 
Sammanträdesdatum: 2012-10-10 


Art: IT-gruppen i MD 101 
Tid: Onsdag den 10 oktober 2012 klockan 18.00 
Plats: Telefonmöte 


Närvarande: 
Anders Medin, sammankallande 
Kjell Arne Svensson 
Staffan Öberg 
Sune Karlsson 
Ulf Olofsson 


1. Öppnande
Anders hälsade alla närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat.


2. Val av sekreterare
Mötet utsåg Anders till att föra protokoll.


3. Dagordning
Anders presenterade dagordningens tre punkter och Ulf lade till två punkter.


A. Ulfs hälsa 
B. Medlemsregistret 
C. AU:s förslag på datum för IT-möte 
D. Mål och tidsplan 
E. Verktyg 


Innan dagordningens punkter avhandlades fick var och en möjlighet att presentera sig och 
berätta lite mer om sig själv sin bakgrund och kompetens. 


A. Ulfs hälsa 
Ulf berättade att han på grund av den senaste tidens hjärtproblem kommer att genom-
gå en bypass-operation den 16 oktober. Detta är ett stort ingrepp och han kommer att 
vara sängliggande i 1-2 veckor. Därefter följer rehabilitering och träning, men han 
räknar med att komma igång successivt och kommer att ha möjlighet och tid att arbeta 
med multipeldistriktets IT-frågor, dock endast hemifrån. Total läketid är 2-3 månader, 
då han måste vara mycket försiktig samt bör undvika bilkörning och andra resor. 


B. Medlemsregistret 
Anders berättar kortfattat om det nuvarande svenska medlemsregistret och kopplingen 
till det internationella medlemsregistret. 
Kjell Arne ger en bakgrund om hur det nuvarande svenska medlemsregistret kom till 
och de uppdateringar, förändringar och förbättringar som behöver göras. 
Ulf berättar om nuvarande databas och gränssnitt samt att det måste undersökas och 
utvärderas om våra behov kan tillgodoses i Drupal eller Joomla. 
Staffan undrar om det går att använda en kopia av medlemsdatabasen, för att kunna 
testa funktionalitet i annan miljö. 
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Sune berättar om att det redan idag finns möjlighet att använda en kopia av det 
svenska medlemsregistret för tester samt att det är nödvändigt att städa upp och 
förbättra medlemsdatabasen, bland annat i vissa medlemskapstabeller. Att framöver 
ha en annan teknisk lösning för medlemsregistret skulle dessutom göra att vi inte är 
beroende av en extern programmerare, på det sätt vi är idag. 


C. AU:s förslag på datum för IT-möte 
Vid Arbetsutskottets senaste möte i Östersund den 5-7 oktober föreslogs att IT-
gruppen ska samlas i samband med AU-4 i Stockholm den 8 december. Anders frågar 
gruppens deltagare om de kan delta vid mötet och samtliga svarar ett preliminärt ja på 
den frågan. Anders kommer att fråga GRO Kent om det från AU:s sida finns några 
speciella önskemål kring detta möte, till exempel om de önskar någon sorts redo-
visning och/eller presentation, och återkommer därefter med information. 
Gruppen diskuterar förberedelser inför mötet och kommer fram till följande: 
Kjell Arne och Sune ska inventera aktuell status för medlemsregistret och samman-
ställa en lista med nödvändiga förändringar och uppdateringar som måste göras. 
Staffan och Ulf ska titta närmare på funktionalitet i Drupal och Joomla, för att komma 
fram till vilket av dessa system som skulle fungera bäst tillsammans med vår medlems-
databas. 


D. Mål och tidsplan 
Det övergripande målet är att finna en ny teknisk lösning för det svenska medlems-
registret, men det är i dagsläget för tidigt att specificera det målet i detalj och fastställa 
en tidsplan. Det kommer att ske efter IT-mötet den 8 december. 


E. Verktyg 
Ulf informerar om Google +, Google Drive och Google Hangout, vilka är utmärkta 
verktyg för att gruppen ska kunna kommunicera och utbyta information på ett effektivt 
och billigt sätt. Gruppen beslutar att Google skall vara det främsta sättet för gruppen att 
kommunicera, spara dokument och genomföra möten. Facebook är ett komplement för 
snabbt utbyte av information. Telefonmöten är också ett komplement. 


4. Avslutning
Då inga övriga punkter fanns att avhandla och ingen av deltagarna hade något att tillägga
tackade Anders de närvarande och förklarade mötet avslutat.


Vid protokollet 


Anders Medin 
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Beslut  rörande AU 


2004-2005          
 


ProtokollVU4 2004-10-23  
 §37               Rutinpärm inklusive policy    GRO Kent Pågår 
 __________________________________________________________________________________________________________________________ 
            
2010-2011                   
Protokoll 2010/11. 12 10-12-P27  
AU protokoll nr 4 
  § 115            Club Excellens Process.Implementeras stegvis AU GR 
  § 124/E.       Lions medlemskap i FRI AU GRO 
 
Protokoll 2010/11. 02-05/06 
AU protokoll nr 5    
                   §  148             Stadge- & arbetsordningsändringar AU                               GR/R 
 ____________________________________________________________________________________________________________________ 
Protokoll 2010/11. 05.14-15 
AU protokoll nr 7. 
  § 206 FRII/Hjälpfonden AU GRO 
AU protokoll nr 4     
   
  § 90  NSR i Framtiden AU  GR 
__________________________________________________________________________________________________________________________ 
AU protokoll nr 5 
  § 128 Stadgeändring av tjänstemän. AU GR 
  § 129 Arbetsrutiner vid RM AU GR 
__________________________________________________________________________________________________________________________ 
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AU protokoll nr 7 
   
  § 175 RVN Valbarhet till visa befattningar AU RVN 
  § 178 YA  i framtiden AU GR 
__________________________________________________________________________________________________________________________ 
AU protokoll nr 8 
  § 187 Projektsaldo/ Oskarshamnslägret AU Hjälpkommittén 
  § 192 Skatteproblem vid RM AU Projektgruppen 
   
__________________________________________________________________________________________________________________________ 
AU protokoll nr 1 2012-2013 
   
  § 18/3 Conventionresa Hamburg 2013 Upphandling AU GR 
__________________________________________________________________________________________________________________________ 
       
AU protokoll nr 2 2012-2013 
 Telefonmöte. 
  § 20 – 22 Frågor rörande arbetsformerna vid GR-möten. 
  AU acceepterar svaren men har en delad uppfattning om beslutet från GR beträffande ny arbetsordning. IPGRO, Controller och VGRO  
  menar att guvernörsrådsmöten bör vara öppna. Men vi arbetar givetvis efter GR:s tagna besluts. 
________________________________________________________________________________________________________________________ 
AU protokoll nr 3 2012-2013 
  § 27  Projektsaldo Oskarshamnslägret AU Hjälpkommitten 
  § 27  Projektsaldo BQTL AU GR 
  § 27  GR2 § 26 AU GR 3 
  § 33  Kontanthantering vid aktiviteter AU  GR 
  § 34  SMS-gåvor ( dialog i ämnet vid GR3 AU L. Hjälpfond 
  § 40  IFG-seminarium /Gunilla Persson/ AU GR 3 
  § 42  RM Ordförande och vOrdförande AU GR  
  § 44  IT-gruppen sammanträde med AU AU IT-gruppen 
  § 44  Lions 100 år/arbetsgrupp tillsätts under våren/ AU GR 
  § 44  Stöd till Harri Ala-Kulju 2:e v President AU GR 
________________________________________________________________________________________________________________________ 
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Beslut rörande GR 
2010-2011 
               
 
Protokoll 6 Kalmar 
2 -4 juni 
                       § 164 RVN PM 2011-05-31 GR Stadgesekreterare 
                     
Rm protokoll Kalmar 
3 juni 2011 
                   Förslag 12 Kompl. Av arbetsordning AU RVN/stadgesekretearen 
             
____________________________________________________________________________________________________________________________    
     
Protokoll nr 2 Malmö 
2012-08 25/26 
   
  § 37/3 Lions Quest Val VGRO GR GR 
  § 37/5 RM:s organisation & utveckling Heinz GR möte 3  
               
               
Protokoll nr 3 Stockholm    
2012-11 17/18         
 
  § 44  Entlediga arbetsgrupp Skattefrågan GR AU 
  § 45/C Revisiorer 2011-2012 GR RM 2013 
  § 48  Leo deltagande vid NSR GR AU 
  § 54  GLT Bidrag till Möte. Samt beslut om plast GR  AU 
  § 64  Översyn av stadgar. GR AU  
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2012-2013 


 
 
Hej Bruno och Kent. 
  
Vi har börjat fundera lite över personalens resa till RM i Åre 2013. Jag har kollat avgångar och 
priser och har kommit fram till följande: 
1. 
Vi kan åka till Åre med tåg, men inte tillbaka igen, för alla returresor från Åre är slutsålda. 
2. 
Vi kan flyga från Arlanda till Östersund samt buss till och från respektive flygplats. 
3. 
Vi kan hyra en VW minibuss och köra själva, men resan är lång cirka 65 mil enkel resa. 
4. 
Att via Schenker transportera LQ:s vikvägg och skyltställ samt Lejonkronan blir dyrt. 
5. 
Se mer detaljerad information i bifogade fil. 
  
Förslag: 
Anders, Jan och Maud reser till RM med flyg. Cynthia arbetar på kontoret, eftersom hon inte 
ska sälja supplies på plats. 
Lions Quest vikvägg, skyltställ med mera fraktas inte till RM, utan vi använder oss av 
broschyrer, produktblad och böcker som vi tar med själva. 
Lejonkronan fraktas inte heller till RM, såvida inte någon medlem i Stockholm som reser med 
bil åtar sig att frakta den. 
  
Jag önskar kommentarer kring detta från er snarast möjligt, så att vi kan boka in våra resor i 
god tid. 
  
Hälsningar Anders. 
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Strängnäs 5 nov 2012 


 
Till Guvernörsrådet MD 101 
 
 
Angående Freds affisch tävlingen. 
 
 
Undertecknad har under 10 års tid varit ansvarig för teckningstävlan i 101VG. 
 
De sista 8 åren har jag tagit hjälp av etablerade konstnärer som bedömt de olika bidragen på 
distriktsnivå och så trodde vi att det sker på uttagningen på MD nivå. Det är inte rätt att AU 
skall göra bedömningen och som dessutom är jäviga eftersom de sett bidragen på 
Distriktsrådsmötena ute i landet. 
 
Ungdomarna lägger ner mycket tid på att göra bilderna de lägger ner 2-3 veckor att få färdig 
teckningarna. 
Vet att vissa i Guvernörsrådet tvivlar på att de ungdomar som vinner på internationell nivå 
tror att de tagit hjälp av föräldrar, men ni skall veta att utlänska barn börjar mycket tidigare 
med teckning och de arbetar med starkare färg. Svenska ungdomar är mycket mer försiktiga 
då det gäller färg. 
 
Idag är det ju lätt att maila inkomna affischer till några konstnärer som ger sin bedömning 
till AU. 
Skall MD 101 skicka in bidrag så bör det vara bättre kvalité och hålla som affisch, ha starka 
färger och hur temat har tolkats i sin originalitet. 
 
Flera klubbar i 101VG är missnöjda med att juryn inte består av konstnärer, och överväger 
att sluta med aktiviteten.  
 
Detta är en så bra aktivitet där vi kommer i kontakt med klasserna, lärarna och rektorerna 
samt att vi berättar vad LIONS står för och som regel får vi en halvsida i ortspressen. 
Ser framemot ett klokt beslut av er i Guvernörsrådet 101 MD. 
 
 
Med vänliga Lionshälsningar 
 
 
Gudrun Rytterlund Nordström 
 
IPDG 101 VG  
Numera 101 A
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